

## 通报

以下通报根据 TBT 协定第 10.6 条分发

1.	通报成员: 美国 如适用, 所涉及的地方政府名称 (第 3.2 和 7.2 条):
2.	负责机构: 联邦通信委员会 (FCC) [1999] 处理通知意见的机构或机构的名称和地址 (包括电话和传真号码、电子邮件和网站地址, 如果有的话) 如与上述不同, 应注明:
3.	通报依据的条款: <input checked="" type="checkbox"/> 2.9.2, <input type="checkbox"/> 2.10.1, <input type="checkbox"/> 5.6.2, <input type="checkbox"/> 5.7.1 其他:
4.	覆盖的产品: 公共安全通信; 国内安全 (ICS 分类号: 13.120); 无线电通信 (ICS 分类号: 33.060) ICS: <a href="#">33.060</a> <a href="#">13.120</a> HS: <a href="#">85</a>

5.	<p><b>通报标题:</b> 改善 4.9 GHz 频段的公共安全通信</p> <p><b>页数:</b> 4    <b>使用语言:</b> 英语    <b>链接网址:</b></p>
6.	<p><b>内容简述:</b> 拟议规则--在本文件中, 联邦通信委员会 (FCC) 就 4.9 GHz (4940-4990 MHz) 频段实施新租赁模式的细节征求意见, 以实现其允许稳健的本地控制公共安全运营的目标, 同时确保一致的全国性规则, 以提高整体频谱效率、促进创新并降低设备成本。这是欧盟委员会在 2023 年 1 月 18 日通过并发布的第 07-100 号 WP 案卷 (FCC 23-3) 中的第九次进一步通知的摘要。</p>
7.	<p><b>目的和理由:</b> 消费者信息、标签; 节约成本和提高生产力</p>
8.	<p><b>相关文件:</b> 2023 年 2 月 28 日 88 《联邦公报》 (FR) 12637;  《美国联邦法规》 (CFR) 第 47 篇第 90 部分:  <a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02611.htm">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02611.htm</a>  <a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02611.pdf">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02611.pdf</a></p> <p>改进 4.9GHz 频段的公共安全通信, 2023 年 2 月 28 日公布的最终规则:  <a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02597.htm">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02597.htm</a>  <a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02597.pdf">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02597.pdf</a>  <a href="https://docs.fcc.gov/public/attachments/FCC-23-3A1.pdf">https://docs.fcc.gov/public/attachments/FCC-23-3A1.pdf</a></p> <p>提议的和最终的规则的案卷号为 07-100。案卷文件夹可在 FCC 网站查阅: <a href="https://www.fcc.gov/edocs/search-results?t=quick&amp;do">https://www.fcc.gov/edocs/search-results?t=quick&amp;do</a></p>

	<p>ckets=07-100，并可查阅主要文件以及收到的反馈意见（如有）。也可通过搜索案卷号，从 FCC 的电子文件管理系统（EDOC S）访问文件。意见应于东部时间 2023 年 3 月 30 日下午 4 点或之前提交；回复意见应于 2023 年 5 月 1 日或之前提交。世贸组织成员国及其利益相关方应在东部时间 2023 年 3 月 30 日下午 4 点或之前向美国 TBT 咨询点提交评议意见。美国 TBT 咨询点从 WTO 成员国及其利益相关者处收到的反馈意见将与监管机构共享，如果在评议期内收到，也将提交至 FCC 电子评议意见备案系统（ECFS）备案。</p>
9.	<p><b>拟批准日期：</b>2023 年 3 月 30 日  <b>拟生效日期：</b>2023 年 3 月 30 日</p>
10.	<p><b>意见反馈截至日期：</b>2023 年 3 月 30 日</p>
11.	<p>文本可从以下机构得到： <input type="checkbox"/> 国家通报机构 <input type="checkbox"/> 国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址（如能提供）：  公众可在网站 <a href="https://docs.fcc.gov/public/attachments/FCC-23-3A1.pdf">https://docs.fcc.gov/public/attachments/FCC-23-3A1.pdf</a> 查阅该文件全文  <a href="https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/USA/23_1409_00_e.pdf">https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/USA/23_1409_00_e.pdf</a></p>

### NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

1.	<b>Notifying Member:</b> <u>UNITED STATES OF AMERICA</u> <b>If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):</b>
2.	<b>Agency responsible:</b> Federal Communications Commission (FCC) [1999] <b>Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:</b> Please submit comments to: USA WTO TBT Enquiry Point, Email: <a href="mailto:usatbtep@nist.gov">usatbtep@nist.gov</a>
3.	<b>Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], 3.2 [ ], 7.2 [ ], other:</b>

4.	<p><b>Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):</b> Public safety communications; Domestic safety (ICS code(s): 13.120); Radiocommunications (ICS code(s): 33.060)</p>
5.	<p><b>Title, number of pages and language(s) of the notified document:</b> Improving Public Safety Communications in the 4.9 GHz Band; (4 page(s), in English)</p>
6.	<p><b>Description of content:</b> Proposed rule - In this document, the Federal Communications Commission (FCC) seeks comment on the details of implementing a new leasing model for the 4.9 GHz (4940-4990 MHz) band to achieve its goals of allowing robust locally controlled public safety operations while ensuring consistent, nationwide rules that promote overall spectral efficiency, foster innovation, and drive down equipment costs. This is a summary of Commission's Ninth Further Notice in WP Docket No. 07-100; FCC 23-3, adopted and released on 18 January 2023.</p>
7.	<p><b>Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:</b> Consumer information, labelling; Cost saving and productivity enhancement</p>
8.	<p><b>Relevant documents:</b></p> <p>88 Federal Register (FR) 12637, 28 February 2023; Title 47 Code of Federal Regulations (CFR) Part 90:</p> <p><a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02611.htm">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02611.htm</a></p> <p><a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02611.pdf">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02611.pdf</a></p> <p>Improving Public Safety Communications in the 4.9 GHz Band, Final Rule published 28 February 2023:</p> <p><a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02597.htm">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/html/2023-02597.htm</a></p> <p><a href="https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02597.pdf">https://www.govinfo.gov/content/pkg/FR-2023-02-28/pdf/2023-02597.pdf</a></p> <p><a href="https://docs.fcc.gov/public/attachments/FCC-23-3A1.pdf">https://docs.fcc.gov/public/attachments/FCC-23-3A1.pdf</a>.</p>

The proposed and final rules are identified by Docket Number 07-100. The Docket Folder is available on the FCC's website at <https://www.fcc.gov/edocs/search-results?t=quick&dockets=07-100> and provides access to associated documents as well as comments received (if any). Documents are also accessible from the FCC's [Electronic Document Management System \(EDOCS\)](#) by searching the Docket Number. Comments are due on or before [4pm Eastern Time](#) 30 March 2023; reply comments are due on or before 1 May 2023. WTO Members and their stakeholders are asked to submit comments to the [USA TBT Enquiry Point](#) by or before [4pm Eastern Time](#) on 30 March 2023. Comments received by the USA TBT Enquiry Point from WTO Members and their stakeholders will be shared with the regulator and will also be submitted to the [FCC Electronic Comment Filing System \(ECFS\)](#) if received within the comment period.

**9. Proposed date of adoption:** 30 March 2023  
**Proposed date of entry into force:** 30 March 2023

**10. Final date for comments:** 30 March 2023

**11. Texts available from: National enquiry point [ ] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:**

The full text of this document is available for public inspection online at <https://docs.fcc.gov/public/attachments/FCC-23-3A1.pdf>  
[https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/USA/23\\_1409\\_00\\_e.pdf](https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/USA/23_1409_00_e.pdf)